
Årsmöte Östervåla Ryttarklubb 2019-03-17 
 
Närvarande: Hanna Jonsson, Margareta Svanberg, Camilla Johansson, Elisabet Eriksson, 
Fanny Willén, Henrik Waern, Mikaela Heyman och Sofie Jansson Pettersson  
 
§1Mötet öppnas  
Ordförande öppnade mötet.  
 
§2 Val av mötesordförande  
Sittande ordförande, Sofie Jansson Pettersson valdes till mötesordförande.  
 
§3 Val av mötessekreterare  
Sittande sekreterare, Hanna Jonsson valdes till mötessekreterare.  
 
§4 Val av protokolljusterare 
Camilla Johansson och Margareta Svanberg valdes till justerare.  
 
§5 Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes.  
 
§6 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes till 7st.  
 
§7 Årsmötets behöriga utlystes  
Årsmötet utlystes på korrekt sätt.  
 
§8 Verksamhetsberättelse och ekonomisk förening  
Sekreteraren, Hanna Jonsson lästes upp verksamhetsberättelse och kassör, Margareta 
Svanberg berättade om ekonomin. Ekonomin är fortsatt god med ett positivt resultat.  
 
§9 Revisionsberättelse  
Revisorn, Henrik Waern, föredrog revisionsberättelsen.  
 
§10 Frågan om ansvarsfrihet  
Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för 2018.  
 
§11 Fastställande av årsavgifter  
Årsmötet beslutade att årsavgifterna inte ska ändras till 2020. Vuxen 300kr ungdom 200kr.  
 
§12 Beslut om antal ledamöter och suppleanter  
Årsmötet beslutade 5st ledarmöten och 2st suppleanter.  
 
§13 Val av ordförande  
Mikaela Heyman valdes till ordförande.  
 
  



§14 Val av ledamöter och suppleanter  
Ledarmöten Elisabet Eriksson 2år omval  
Hanna Jonsson 2år omval  
Fanny Willén 2år omval 
Margareta Svanberg 1år sittande  
Camilla Johansson 1år sittande  
 
Suppleanter  
Åsa Heyman 1år nyval 
Sofie Jansson Petterson 1år omval 
 
§15 Val av revisor  
Henrik Wern valdes om till revisor.  
 
§16 Val av valberedning 
Styrelsen valdes till valberedning då inga andra medlemmar hade intresse av det.  
 
§17 Val av ombud till Svrf:s och distriktets allmänna möten  
Elisabet Eriksson och Margareta Svanberg valdes av årsmötet till ombud. 
 
§18 Ridbaneavgift och aktiva medlemmar  
Årsmötet beslutade att ridbaneavgiften samt att man först blir aktiv medlem när man 
deltagit i två aktiviteter (tävling eller fixardag).  
 
§19 Övriga ärenden  
Inga övriga ärenden. 
 
§20 Mötet avslutas  
Sofie Jansson Pettersson avslutade mötet.  
 
 
 
Ordförande Sofie Jansson Petterson   Sekreterare Hanna Jonsson  
 
 
 
 
Justerare Camilla Johansson   Margareta Svanberg 
  



Bilaga 1 Verksamhetsplan 
 

Verksamhetsberättelse för Östervåla Ryttarklubb År 2018 
 
Årsmötet hölls den 19 februari 2018 och till styrelse valdes då: 
 
Sofie Jansson Pettersson, Ordförande 
Elisabeth Eriksson, Ledamot, vice ordförande, sittande 1 år 
Margareta Svanberg, Ledamot, Kassör, omval 2 år 
Camilla Johansson, Ledamot, omval 2 år 
Hanna Jonsson, Ledamot, sekreterare, sittande ledamot 1 år 
Viktoria Grönlund, Ledamot, sittande 1 år 
Mikaela Heyman, Ledamot, omval 2 år 
Fanny Willén, Suppleant omval 1 år 
Wilma Rijcken Paul, Suppleant, omval 1 år 
 
Vi har under året haft sex protokollförda styrelsemöten samt ett konstituerande möte. Vi 
har haft två anläggningsdagar den 26/5 och 25/8 där vi fixat fint på vår anläggning samt 
förberett inför våra aktiviteter. Då har hela familjerna till de som hjälpt till varit välkomna 
och vi åt tillsammans efteråt, vilket var uppskattat tillfälle att umgås för både stora som små. 
 
Den 9e september hade vi en dressyrtävling, div 3 lag omgång 2 häst. Det var bra flyt och 
många goda miner på tävlingen. Vårat lag slutade på en fin 3:e placering.  
 
Vår pay and jump och pay and ride fick vi lov att ställa in på grund av för få anmälda starter. 
Det har under året varit Dressyrträningar för Marianne Hansson. 
 
Fredag den 21/9  åkte klubbens medlemmar iväg till Hedesunda och åt gott. Trots läskigt 
väder var vi fantastiskt nöjda med kvällen. 
 
 
I november hade vi en pysseldag med barnen hemma hos Fanny då det var för kallt i 
klubbhuset. 
I december hade vi pizzakväll hos Hanna som avslutning av året med 
trevliga samtal. 
 
Detta var en kort sammanfattning utav 2018 som varit ett trevligt år med god anda och bra 
samarbete. Stort tack alla medlemmar som ställer upp och jobbar för våran klubb och gör 
våra aktiviteter möjliga att genomföra. 
 
Februari 2019  
Styrelsen genom Sofie Jansson Pettersson, ordförande 
  



Bilaga 2 Förslag till aktivitetsplan 2019 
 

Verksamhetsplan 
 
Dressyrtävlingar 
 
Uteritt med häst 
 
Trivsel- och familjedag avsutten 
 
Anläggningsdagar 
 
Middagar för medlemmar 


